
Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti Juh konaného dňa 
5.02.2024 v zborovni ZŠ Východná 9 

Prítomní poslanci:  Hostia: 

Mgr. Marián Bohuš Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP 

Mgr. Ján Forgáč Ján Korienek – vedúci Útvaru investícií 

Mgr. Martina Gabrhelová  

MBA Peter Hošták, PhD.  

Bc. Mária Machová  

 

Neprítomní poslanci:  Prítomný garant VMČ Juh: 

Dominik Gabriel Ing. Peter Ondruš 

Patrik Žák, B.S.B.A.  

 

Program VMČ Juh 

 

1. Otvorenie 

2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti Rímskokatolícka cirkev, farnosť Trenčín – Juh - 
odpredaj pozemkov 

3. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2024, informácia o 
stave príprav, harmonograme realizácie (vrátane informácie o stave nedokončených 
IA z minulého obdobia). 

4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 

5. Nové požiadavky poslancov a občanov 

6. Rôzne, diskusia a záver 

 

 

1. Otvorenie 

Pre neprítomnosť predsedu Výboru mestskej časti Juh Dominika Gabriela  z dôvodu 
zahraničnej cesty bol vedením zasadnutia poverený predsedom VMČ Juh poslanec 
Peter Hošták. 

Na úvod poverený predsedajúci poslanec Peter Hošták privítal všetkých prítomných, 
ospravedlnil z neúčasti predsedu VMČ Juh Dominika Gabriela a viceprimátora Žáka, 



otvoril zasadnutie výboru, skonštatoval, že výbor je uznášania schopný, informoval o 
programe v pozvánke a dal o ňom hlasovať. 

 

Hlasovanie o programe: 

ZA 5 poslanec Hošták a Bohuš, poslankyne Gabrhelová a Machová a 
viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril diskusiu k 
zmenám alebo návrhom na zmenu programu v pozvánke. 

 

Predsedajúci ukončil diskusiu k zmenám alebo návrhom na zmenu programu v 
pozvánke, do ktorej sa nikto neprihlásil a dal hlasovať o schválení nezmeneného 
programu: 

Hlasovanie o programe ako celku bez zmien a návrhov programu: 

ZA 5 poslanec Hošták a Bohuš, poslankyne Gabrhelová a Machová a 
viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 
programu. 

 

2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti Rímskokatolícka cirkev, farnosť Trenčín – Juh - 
odpredaj pozemkov 

Materiál pre neprítomnosť zástupkyne Útvaru majetku mesta predložil viceprimátor 
Forgáč, ktorý prítomných oboznámil, že materiál sa týka vyjadrenia sa k odpredaju 
nehnuteľností: 

 



pozemkov v k.ú. Trenčín časť C-KN parc. č. 2237/1 zastavaná plocha a nádvorie o 
výmere 2 435 m2 a časť C-KN parc. č. 2237/225 ostatná plocha o výmere 201 m2, 
evidované na LV č. 1 ako vlastník Mesto Trenčín v podiele 1/1 

 

pre Rímskokatolícka cirkev, farnosť Trenčín – Juh, za účelom rozšírenia a scelenia 
pozemku vo vlastníctve kupujúceho, ktorý je využívaný verejnosťou ako voľnočasová 
a oddychová zóna kostola. 

 

Účelom majetkovoprávneho vysporiadania predmetných pozemkov je zabezpečiť ich 
správu zo strany farského úradu, údržbu verejnej zelene v blízkosti chrámu Svätej 
Rodiny, pričom bude naďalej zachovaný verejno-prospešný charakter využitia 
pozemkov ako voľnočasová a oddychová zóna. 

 

Predsedajúci poslanec Hošták prítomným upresnil lokalizáciu pozemkov, vyjadril 
svoje rozhodnutie podporiť tento odpredaj, otvoril diskusiu, do ktorej sa nikto 
neprihlásil a tak dal hlasovať o predloženom materiáli. 

Hlasovanie o  predloženom materiáli: 

ZA 5 poslanec Hošták a Bohuš, poslankyne Gabrhelová a Machová a 
viceprimátor Forgáč 

PROTI 0  

ZDRŽAL SA 0  

Výsledok hlasovania: Materiál bol schválený 

 

Predsedajúci poďakoval prítomným poslancom za hlasovanie a otvoril ďalší bod 
programu. 

 

 

3. Informácia - zoznam investičných akcií v MČ Juh pre rok 2024, 
informácia o stave príprav, harmonograme realizácie (vrátane informácie o 
stave nedokončených IA z minulého obdobia). 

Materiál predložil vedúci Útvaru investícií Ján Korienek, ktorý prítomným podal 
informáciu o nasledovných investičných akciách v Mestskej časti Juh: 

Plánované projektové dokumentácie pre rok 2024: 

Nový chodník z ul. Gen. Svobodu na ul. Halalovka 

Nový priechod pre chodcov M.Bela 



Nové prepojenie Južná ulica a Halalovka 

Saratovská – Partizánska – prepojenie 

Nový chodník Západná 11 

Revitalizácia ihriska a areálu KC Aktivity 

 

Plánované realizácie pre rok 2024: 

Rekonštrukcia chodníkov a schodísk na cintoríne Juh 

Chodník Halalovka 

Chodník M.Bela 42-55 

MŠ Šmidkeho - Rekonštrukcia strechy 

MŠ Šmidkeho - Rekonštrukcia terás 

MŠ Novomeského - Rekonštrukcia vonkajších spevnených plôch 

ZŠ Novomeského - fotovoltika 

ZŠ Východná - Výmena okien 

ZŠ Východná - Rekonštrukcia spevnených plôch v areáli školy 

ZŠ Východná - Rekonštrukcia terasy materskej školy 

MČ Juh - mobiliár 

Rekonštrukcia gumeného povrchu ihriska Žihadielko v parku pod Juhom 

Revitalizácia vnútrobloku Bazovského, Šafárikova, Liptovská 

Revitalizácia vnútrobloku Západná 

 

Predsedajúci poďakoval vedúcemu Útvaru investícií za predloženie materiálu a 
otvoril ďalší bod programu. 

4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - január 2024 

 

3559 občan p. Mikulovský: Upozorňuje na nedostatočnú bezpečnosť chodcov na 
prechode pri zastávke M. Bela (pri GePre) najmä vo večerných hodinách. "Na Juhu 
na ulici Gen. Svobodu je celkovo (ak dobre počítam) 7 prechodov. Všetky tieto 
prechody sú špeciálne osvetlené bielym svetlom s výnimkou prechodu pri Gepre 
(povedal by som, že jeden z najfrekventovanejších). Aj v lete sa tam stala nehoda 
(podľa označenia políciou sprejmi). Je to rizikový prechod, kde chodí množstvo ľudí z 
autobusov, z kultúrneho centra, detí do/zo školy. Dnes, ako som stihol uskočiť (a to 
už som bol za polovicou priechodu) stálo na druhej strane dieťa, ktoré spravilo 2 
kroky a vrátilo sa späť, ak by pokračovalo v chôdzi, skončí pod kolesami. Týmto 



žiadam o riešenie situácie na tomto priechode, a to o vybudovanie rovnakého 
osvetlenia, ako na zostávajúcich priechodoch, čím by sa zvýšila bezpečnosť. 

Odpoveď ÚI, MHSL: V pripravovanej rekonštrukcií verejného osvetlenia sa venujeme 
aj osvetľovaniu prechodov pre chodcov  na frekventovaných trasách. 

3560 občan p. Mikulovský: V nadväznosti na predchádzajúcu požiadavku týkajúcu sa 
zvýšenia bezpečnosti na priechode pre chodcov p. Mikulovský požaduje zvážiť 
obmedzenie rýchlosti na tejto ulici. "Keď na M. Bela je obmedzenie na 30 km/h, kde 
ani priechod pre chodcov nie je, tak na ul. Gen. Svobodu by podobné obmedzenie 
rozhodne pomohlo. Pretože už nechcem po tomto priechode chodiť so strachom, či 
sa mne, mojej rodine, alebo hociakému dieťaťu, dedkovi, babke niečo stane.". 

Odpoveď ÚM: Momentálne o zásadných úpravách rýchlosti na ulici Gen. Svobodu 
neuvažujeme.  Obmedzená rýchlosť na 30 km/h je opatrením na upokojenie dopravy 
a zlepšenie bezpečnosti najmä na vnútroblokových komunikáciách na sídliskách, kde 
je predpoklad, že chodci prechádzajú v rôznych miestach z jednej strany ulice na 
druhú podľa potreby. Na Gen. Svobodu sú  vyznačené priechody pre chodcov, na 
ktoré vodičov upozorňujú dopravné značky, takže by mali jazdu  prispôsobiť  tomu, 
že v danom mieste môžu prechádzať cez cestu chodci. Súčasťou cestného zákona 
sú osobitné ustanovenia o chodcoch. Je dôležité si uvedomiť, že chodec je 
najzraniteľnejším článkom dopravy a preto je nutné aj v mieste priechodu pre 
chodcov poriadne sa presvedčiť pred každým vstupom do cesty, či je to bezpečné. 

8/2009 Z. z. 

§ 53 

(1) Pri prechádzaní cez cestu je chodec povinný prednostne použiť priechod pre 
chodcov, miesto 

na prechádzanie, nadchod alebo podchod. Na priechode pre chodcov a na mieste na 
prechádzanie 

sa chodí vpravo. Chodec nesmie vstupovať na vozovku, ak prichádza vozidlo s 
právom prednostnej 

jazdy; ak sa chodec nachádza na vozovke, musí takémuto vozidlu bez meškania 
uvoľniť priestor na 

prejazd. Chodec je povinný umožniť električke plynulý prejazd. 

(2) Chodci, ktorí prechádzajú cez priechod pre chodcov, musia brať ohľad na vodičov 

prichádzajúcich vozidiel najmä tým, že neprechádzajú jednotlivo, ale v skupinách. To 
platí aj voči 

vodičom odbočujúcim na cestu, cez ktorú chodci prechádzajú. Chodec nesmie 
vstupovať na 

vozovku, a to ani pri použití priechodu pre chodcov, ak vzhľadom na rýchlosť a 
vzdialenosť 



prichádzajúcich vozidiel nemôže cez vozovku bezpečne prejsť. Iným účastníkom 
cestnej premávky 

ako chodcom je používanie priechodu pre chodcov zakázané, ak v § 55a ods. 2 nie 
je ustanovené 

inak. 

(3) Mimo priechodu pre chodcov sa smie cez vozovku prechádzať len kolmo na jej 
os. Chodci 

smú prechádzať cez vozovku mimo priechodu pre chodcov, len ak s ohľadom na 
vzdialenosť 

a rýchlosť jazdy prichádzajúcich vozidiel nedonútia ich vodičov na zmenu smeru 
alebo rýchlosti 

jazdy. 

(4) Pred vstupom na vozovku sa chodec musí presvedčiť, či tak môže urobiť bez 
nebezpečenstva, 

a len čo vstúpi na vozovku, nesmie sa tam bezdôvodne zdržiavať ani zastavovať. To 
platí na 

priechode pre chodcov i mimo neho. Chodec nesmie prekonávať zábradlie ani iné 
zábrany. 

3561 obyvatelia BD ul. K. Šmidkeho 16: žiadajú o zabezpečenie vyčistenia stojiska 
na ul. K. Šmidkeho 16 od nahromadeného lístia a odpadu. Zároveň žiadajú o 
riešenie situácie z dôvodu vytvárania skládky odpadu na súkromnom pozemku 
(garáže), ktorý je v susedstve kontajnerového stojiska. (priložené foto) 

Odpoveď MHSL, ÚSaŽP: MHSL zabezpečí odstránenie lístia zo stojiska. Stojisko na 
K. Šmidkého bolo vyčistené (v prílohe foto). V minulosti bolo už mnohokrát 
konzultované aj s vlastníkom garáží aj so zástupkyňou vlastníkov bytov bytového 
domu oproti stojiska aké sú možnosti. Na mieste bola zopárkrát nainštalovaná aj 
fotopasca. Bohužiaľ správanie občanov nevieme zmeniť, ale stojiská sa pravidelne 
minimálne v 14 dňovej frekvencii dočisťujú. 

3562 občianka p. Ševčíková: žiada o orezanie drevín (1x javor, 1x vŕba) v okolí 
bytového domu M. Bela 2496, ktoré posielala na mesto Trenčín na konci októbra 
2023. (priložené foto a žiadosť) 

Odpoveď MHSL: Orez drevín v tejto lokalite máme zaradený v pláne údržby verejnej 
zelene v zimnom období. 

3563 občan p. Piffl: žiada na chodníku od zastávky M.Bela smerom Kyjevská 1 o 
orezanie kríkov pri chodníku (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Orez bol realizovaný v  štvrtom týždni tohto roka. 

 



3564 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov na chodníku M.Bela 8 smerom ku KC na 
Kyjevskej (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Orez krov bol realizovaný v štvrtom týždni tohto roka. 

3565 občan p. Piffl: žiada o orezanie borovice pri chodníku na ulici Kyjevská 3 
(priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Orez stromu bol realizovaný v štvrtom týždni tohto roka. 

3566 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov vedľa chodníka zastávka M.Bela smer 
potraviny Koruna (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Údržba zelene bola realizovaná v štvrtom týždni tohto roka. 

3567 občianka p. Obušková: žiada o opravu chodníka pred cintorínom (hlavná 
brána), chodník je značne rozbitý je tam problém prejsť napr. s kočíkom. (priložené 
foto) 

Odpoveď MHSL: Lokálne opravy výtlkov na chodníku máme zaradené v pláne opráv 
miestnych komunikácií s termínom realizácie do konca marca tohto roka. 

3568 občianka p. Obušková: žiada o opravu chodníka na ul. M. Bela 51, vchod č. 53, 
55. (priložené foto) 

Odpoveď MHSL: Opravu chodníka máme zaradenú v pláne údržby miestnych 
komunikácií formou lokálnych opráv, s termínom realizácie do konca marca tohto 
roka. 

3569 obyvateľ BD Halalovka 42:  sa pýta, či by bolo možné vymeniť jeden z 
polopodzemných kontajnerov na plasty za kontajner na papier. Viac sa využíva ten 
na papier a tento býva často preplnený, pričom plastový nie. 

Odpoveď ÚSaŽP: Ďakujeme za podnet.  Aj zberová spoločnosť potvrdila, že nádoba 
na papier býva preplnená, preto bola vzájomne odsúhlasená zmena účelu 
kontajnerov. Zberová spoločnosť už objednala modrý poklop a nové označenie na 
nádobu, približne do mesiaca by mohla byť výmena uskutočnená. 

3570 občan p. Piffl: žiada o prezretie a prípadnú opravu jedného z cvičiacich strojov 
na DI 445 "Park nad Južankou IV" 

Odpoveď MHSL: Podnet bol preverený, MHSL zabezpečí opravu  cvičebného prvku. 

3571 občianka p. Ševčíková: sa pýta či sa dá nájsť informácia na webovom portáli 
ohľadom výdavkových škrtov mesta v súvislosti so zvyšovaním poplatkov mesta. 

Odpoveď ÚE: Dane a poplatky sú zvýšené predovšetkým z titulu znížených príjmov 
od štátu z podielových daní. Kým medziročne rástli tieto príjmy o cca 7% a viac, v 
roku 2024 budú podľa zverejnených informácií vyššie len o 1%. Výpadok príjmu od 
štátu a tiež zvyšujúce sa výdavky súvisiace so zákonmi prijímanými štátom museli 
mestá vykryť zvýšením daní a poplatkov. 

 



3572 anonymný občan: žiada o možnosť umiestnenia spomaľovača (spomaľovací 
vankúš) na ulici Šafárikova 

Odpoveď ÚM: Poprosíme občana o spresnenie, kde by sme mali spomaľovače na 
tejto ulici umiestniť. Z našej strany s takýmto opatrením neuvažujeme. Umiestnenie 
ulice pred obytnými blokmi, jej šírka či prítomnosť chodcov a cyklistov ani 
neumožňuje rýchlu jazdu. 

3573 anonymný občan: žiada o obnovu vodorovného dopravného značenia pri trafo 
stanici na ulici Šafárikova a parkovacích miestach pod garážami na ulici Šafárikova 

Odpoveď MHSL: Obnova vodorovného dopravného značenia je naplánovaná na jar 
tohto roka. 

3574 občianka p. Muráriková: sa pýta v súvislosti so zatekaním do garáží na ulici 
Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce sa 
požiadavky 1642, 1908 a 1914) na opravu komunikácie, prípadne zistenie problému 
geofyzikálnymi metódami (georadar) a následnú opravu úseku. 

Odpoveď MHSL: Správa miestnych komunikácií preverila stav vozovky.  Príčinou 
vlhnutia priestorov garáží nie sú poruchy na asfaltovom kryte komunikácie, preto 
nemá mesto dôvod objednávať akýkoľvek ďalší prieskum. 

3575 občianka p. Muráriková: informuje o veľkom výmole na ulici Jána Halašu pri 
spomaľovači oproti BD č. 5 

Odpoveď MHSL: Výtlk bol opravený 17.1.2024 

3576 občianka p. Muráriková: sa pýta v súvislosti so zberom vianočných stromčekov 
na možnosť vytvorenia dočasných stojísk podobne ako je to v Bratislave (ohradky). 
Momentálne riešenie pohodenia stromčekov vedľa kontajnerov nie je šťastné 
riešenie z dôvodu ich možného rozfúkania nárazovým vetrom na okolité 
komunikácie. 

Odpoveď ÚSaŽP: Zber vianočných stromčekov zabezpečuje Mestské hospodárstvo 
a správa lesov, ktoré ich následne spracováva a zhodnocuje. Systém zberu 
vianočných stromčekov ako máme zavedený u nás dáva možnosť domácnostiam 
vyhodiť stromček na najbližšie stojisko nádob, ktoré majú pri bytovom dome. Keby 
sme pristúpili k „ohradkovému“ systému predĺžili by sa výrazne donáškové 
vzdialenosti, nakoľko by nebolo možné ohrádky budovať a osádzať pri každom 
stojisku nádob. Osadilo by sa ich niekoľko vo vybraných lokalitách a občanom by sa 
určite nepáčilo, že by mali niesť stromček takú vzdialenosť. 

3593 poslankyňa p. Gbrhelová: informuje, že "nad južankou lampy len preblikujú a na 
ul. Šmidkeho jedna lampa nesvieti" 

Odpoveď MHSL: Podnet bol preverený a poruchy boli odstránené. 

 

5. Nové požiadavky poslancov a občanov 

 



Predsedajúci poslanec Hošták vyzval prítomných o nové požiadavky. 

Informácia: Po skončení zasadnutia VMČ Juh garant VMČ Juh zistil skutočnosť, že 
nahrávanie schôdze bolo z príčiny došlých batérií v záznamníku ukončené 
predčasne a tak niektoré požiadavky spomenuté na konci zasadnutia možno neboli 
zaznamenané. Garant VMČ oslovil prítomných občanov, na ktorých mal kontakt s ich 
opätovnými požiadavkami. Za spomenutú udalosť sa garant VMČ Juh ospravedlňuje. 

3630 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o úpravu MHD - konkrétne aby linka 
č. 3 (smer Juh) zachádzala k zastávke Kasárenská, VOP viac krát za deň (alebo 
minimálne aspoň 2x za deň). Aktuálne podľa cestovného poriadku ide linka č. 3 smer 
Juh z tejto zastávky len o 14:00, čo nie je dostatočné. Ideálne by bolo, ak by išla 
aspoň v ďalšom čase o 15:00, kedy ľudia najčastejšie cestujú z práce domov." 

3631 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada o rotácie v harmonograme 
jarného  a jesenného upratovania a o radu, na koho sa obrátiť, ak by chceli občanmi 
z BD pohrabané lístie legálne niekam „odpratať“, nakoľko v poslednej dobe sú 
termíny pre ulicu Západná nemenné (začína sa zväčša ich lokalitou), pričom lístie na 
odpratanie nie je ani zo štvrtiny spadnuté a pri dovezení pohrabaného lístia v 
krabiciach po opadnutí do blízkeho zberného dvora im bolo odmietnuté toto prevziať. 

3632 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: v súvislosti s termínmi posledného 
kosenia (zber opadaného lístia), ktoré je tiež naplánované skoro, keď je na stromoch 
ešte pomerne dosť lístia navrhuje realizovať tento zber lístia v rámci posledného 
kosenia až po opadaní lístia a aby táto činnosť bola následne skontrolovaná osobou 
zastupujúcou objednávateľa (asi Mesto Trenčín). (priložené foto nepozberaného 
lístia) 

3633 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada aby Mestská polícia vykonávala 
pravidelné kontroly týkajúce sa dodržiavania verejného poriadku a čistoty v lokalite 
ihriska za BD 2501 a jeho okolia, nakoľko mladí ľudia sa tam správajú nevhodne, 
pričom hádžu šišky s pieskom do okien BD. 

3634 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: žiada o čistenie pieskoviska za bytovým 
domom (ale aj ostatných pieskovísk na Juhu i v meste) na jar, skôr ako sa tam začnú 
hrať malé deti. Minulý rok sa toto pieskovisko čistilo v auguste, dávnejšie dokonca až 
v októbri (čo bolo aj potvrdené na jeden z jeho podnetov). 

3635 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: oceňuje zriadenie polopodzemného 
stojiska na odpad avšak kontajner na biologický odpad, ktorý je na kolieskach a je 
postavený na šikmej ploche sa počas veterného počasia prevrátil a jeho obsah sa 
vysypal na cestu. Preto navrhuje nejakým spôsobom ukotvenie kontajneru alebo 
zabezpečenie proti prevráteniu. 

3636 zástupca SBV Západná 2501 p. Mydla: "Verím, že čistenie komunikácie v 
mieste parkovacích miest pred bytovým domom Západná 2501 – vchody 5, 7, 9 - 
bude na jar zrealizované" 

3637 občan p. Piffl: prosí o odvoz zrezaného stromu pred BD M. Bela 2460 vchod č. 
22 a o orez stromu (asi je to oliva) za KIC na Kyjevskej zo zadnej strany vedľa 



chodníka. "Na strome sú suché konáre, ktoré už padajú a ďalšie môžu kedykoľvek 
spadnúť." (priložené foto) 

3638 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o úplne odstránenie náletových kríkov 
v lokalite Halalovka v blízkosti garážií (pod ulicou Južná). Tieto kríky sú náletmi, pred 
časom tam neboli, avšak pre neudržiavanie kosením tento priestor zarástol a kríky 
tvoria húštinu. V prílohe zasielam fotografie aktuálneho stavu v porovnaní s obdobím, 
kedy sú kríky zelené." (priložené foto) 

3639 poslankyňa p. Gbrhelová: žiada o umiestnenie koša na psie exkrementy v 
lokalite Halalovka (súradnice 48°52'19.0"N 18°02'58.9"E) 

3640 poslanec p. Hošták: v súvislosti s požiadavkou 3559 žiada o exaktnú odpoveď 
či sa plánuje alebo sa neplánuje nasvietenie predmetného priechodu. 

3641 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 
na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 
sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) žiada opätovne preveriť sťažnosť majiteľov 
garáží a podkladov, ktoré boli predložené a dať jasné stanovisko či príčinou 
zatekania do garáží je infraštruktúra Mesta Trenčín (mestská komunikácia na 
predmetnej ulici vrátane kanalizácie). 

3642 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 
na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 
sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) a v prípade zistenia, že zatekanie 
spôsobuje infraštruktúra Mesta Trenčín žiada o návrh riešenia danej situácie. 

3643 poslanec p. Hošták: v súvislosti s odpoveďou týkajúcej sa zatekaniu do garáží 
na ulici Jána Halašu kde voda do garáží tečie už aj po bočných stenách (opakujúce 
sa požiadavky 1642, 1908, 1914 a 3574) žiada o opätovné zhodnotenie možnosti 
využitia geofyzikálnej metódy (georadar), ktorá by určila miesta výskytu unikajúcej 
vody na komunikácii a jej podtekanie pod povrchom. 

3644 občan p. Piffl: žiada o orezanie kríkov, prípadne ich výrub, ktoré presahujú do 
priľahlých komunikácií a chodníkov pred vstupom do domu smútku na cintoríne 
sídliska Juh. 

3645 občan p. Piffl: žiada o vyčistenie kanalizačných žľabov a vpustov pri 
priechodoch na ulici  Gen. Svobodu a M. Bela. 

3646 občan p. Bujna: žiada o riešenie neprehľadnej križovatky ulíc Šmidkeho - 
Saratovská kde dodávkové vozidlá parkujúce na parkovacom pruhu v blízkosti 
križovatky bránia bezpečnému rozhľadu v oboch smeroch. Pýta sa či by nepomohlo 
dopravné zrkadlo alebo úprava vodorovného dopravného značenia na parkovacie 
miesta, ktoré by obmedzilo parkovaniu dodávkových alebo nadrozmerných vozidiel. 

3647 občianka p. Muráriková: ďakuje za rýchlu opravu výtlku na ulici Jána Halašu 

3648 občan p. Opát: žiada o skoršie orezanie krovísk presahujúcich do komunikácií a 
chodníkov a odstránenie náletových drevín v lokalite Bazovského, Gen. Svobodu 
nakoľko pred cca 6 rokmi bola vykonaná údržba vo vegetačnom období pričom 
spôsobili škodu na vtáctve, ktoré sa chystalo zahniezdiť. 



 

3649 občan p. Opát: žiada o očistenie žľabov a kanalizačných vpustov v lokalite ulíc 
Bazovského - Gen. Svobodu od ihličia, ktoré spôsobuje ich upchatie 

3650 občan p. Mendel st.: v súvislosti s revitalizáciou DI Bazovského žiada o 
vyjadrenie sa ku vhodnosti dlhdobej perspektívy 3 dospelých stromov Populus nigra 
"Italica" (ID drevín 2522, 2558 a 2559). Zo stromov častokrát padajú konáre, majú 
výšku viac ako 30 m a v prípade silnejšieho vetra môžu konáre zraniť hrajúce sa deti 
alebo poškodiť budúce herné prvky. 

Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky, ukončil bod programu a 
otvoril nasledujúci bod. 

 

6. Rôzne, diskusia a záver 

 

Predsedajúci VMČ Juh poslanec Hošták otvoril bod programu a vyzval prítomných o 
diskusiu a príspevky k bodu programu. Do diskusie sa nikto ďalší neprihlásil a tak 
predsedajúci uzavrel bod programu. 

 

Na záver predsedajúci VMČ Juh poslanec Hošták poďakoval prítomným za účasť. 

 

Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle pozvánky. 

 

 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš                                    

V Trenčíne, 12.02.2024               

  

               Peter Hošták                         

                                                                              poslanec VMČ Juh 


